
Волфганг Шојбле: Ограничити број људи који долази у Европу, не можемо да урадимо оно што је немогуће
недеља, 04 октобар 2015 21:23

Немачки министар финансија Волфганг Шојбле каже да је неопходно да се ограничи
број људи који долази у Европу, која се суочава са највећим приливом избеглица.

  

  

"Морамо да ограничимо прилив у Европу", нагласио је Шојбле у интервјуу за немачку
телевизију ЗДФ.

  

Шојбле је рекао да Европа треба да буде припремљена да прихвати људе, али да "не
можемо да урадимо оно што је немогуће", пренео је Ројтерс.

  

Процењује се да је више од 200.000 миграната стигло у Немачку само у септембру, што је
скоро исто колико их је укупно стигло целе прошле године, а влада у Берлину очекује да
ће их до краја године стићи 800.000 или и више.

  

Према подацима Фронтекса, око 630.000 људи ушло је до сада ове године илегално у
Европску унију.

  

(Танјуг)
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